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Zimowe mercato dobiegło końca kilka dni temu. Dziś możemy

podsumowywać jedynie to, co działo się w styczniu na rynku

transferowym. W Romie miało dojść do zmiany w kadrze bramkarzy, czego

nie udało się uczynić w ostatnich chwilach.

 

Tymczasem już wcześniej, Romie proponowano usługi Stefano Sorrentino, co

ujawnił w wywiadzie dla TeleRadioStereo jego agent, Diego Tavano:

- Z dużym wyprzedzeniem czasowym oferowałem gracza Giallorossim, gdyż

zdecydował się odejść z Werony. W pierwszej kolejności zaoferowałem go do Romy.

Transakcję można było zamknąć na poziomie 3 mln euro. W przeszłości oferowałem

więcej niż jednego gracza Romie, jednak prawdopodobnie nie ma porozumienia z

kierownictwem. Przykro mi, jako kibicowi, gdyż zawsze myślę w pierwszej kolejności

o Romie. Proponuję tylko graczy, o których myślę, że pasują do projektu. Sorrentino

nim był.

 

Stefano Sorrentino przeniósł się ostatecznie do Palermo.
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